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Голова ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 
ОРГАНІЗАЦІЇ ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЗА МАЙБУТНЄ» 

 5341 – «Про звіт 
Національної ради України 
з питань телебачення 
і радіомовлення за 
2020 рік»;

 5368 – «Про внесення 
змін до Податкового 
кодексу України 
щодо функціонування 
Державного підприємства 
України «Міжнародний 
дитячий центр «Артек»;

 5384 – «Про заходи 
щодо забезпечення 
належного 
функціонування 
госпіталів ветеранів 
війни та удосконалення 
надання медичних послуг 
ветеранам війни»; 

 5407 – «Про внесення 
змін до Закону України 
«Про ринок електричної 
енергії» щодо посилення 
захисту вразливих 
споживачів електричної 
енергії». 
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Разом з освітянами й учнями Камінь-
Каширського та Колківського вищих 
професійних училищ започаткували акцію 
«Дякуємо медикам». Її мета – подякувати усім, 
хто працює з хворими на COVID-19. Для цього 
напекли різноманітних смаколиків і передали 
в інфекційне відділення Камінь-Каширської 
райлікарні, Волинську обласну інфекційну 
лікарню та інфекційне відділення Волинської 
обласної клінічної лікарні, що у Боголюбах. 

У Маневицькій ТГ голова громади Олександр 
Гаврилюк, депути від «ЗА МАЙБУТНЄ» 
та у Любешівській ТГ помічник Ірини 
Констанкевич Сергій Неймарк долучилися 
до глобального екологічного проєкту 
«Озеленення планети». Його місія – висадити 
100 000 000 дерев по всій планеті та 
змінити екосвідомість людей у всьому світі. 

У селі Хотешів Камінь-Каширської ТГ 
відбулося виїзне гінекологічне обстеження 
жінок, організоване Фондом боротьби з 
раком за підтримки Ірини Констанкевич. 
Прийом здійснювала гінеколог вищої 
категорії КП «Волинський обласний 
медичний центр онкології» Жанна Василівна 
Ващенюк. Оглянули 68 пацієнток. 

Напередодні Великодня від імені Ірини Констанкевич її помічники у 
громадах 23 округу разом із депутатами від партії «ЗА МАЙБУТНЄ» 
передали пасхальні гостинці людям поважного віку, які одинокі та 

проживають у соціальних закладах або перебувають в них на обліку.

У Камені-Каширському, Любешеві, 
Маневичах Ірина Констанкевич разом 
з колегами взяли участь у заходах із 
вшанування учасників ліквідації наслідків 
аварії на ЧАЕС. Цього року це 35-та 
річниця з дня катастрофи планетарного 
масштабу. 

У Любешеві разом із університетською 
спільнотою Волинського національного 
університету імені Лесі Українки 
презентували повне академічне 
видання творів Лесі Українки у 14 томах. 
Любешівський селищний голова Олег Кух 
та ректор ВНУ імені Лесі Українки Анатолій 
Цьось підписали Угоду про співпрацю.

Завдяки підтримці народної депутатки 
Ірини Констанкевич та у співпраці з 
Фондом Ігоря Палиці «Тільки разом» було 
придбано шкільну дошку учням ЗОШ І-ІІІ 
ступенів села Грем‘яче Цуманської ТГ.

Віктор Лисюк разом з Ківерцівським міським 
головою Олександром Ковальчуком 
у соціальному закладі Ківерцівської 
територіальної громади. 

Помічник народної депутатки Ірини 
Констанкевич Юрій Дмитрук у Камінь-
Каширській громаді відвідав Відділення 
стаціонарного догляду постійного проживання.

Під час робочого візиту на Ківерцівщину 
народна депутатка Ірина Констанкевич 
відвідала санаторій «Дачний» у селі Жабка. 
Це єдиний заклад в області для реабілітації 
дітей з інвалідністю.

Презентація 14-томника Лесі Українки 
відбулася і в Колках. Тут підписали 
меморандум між ВНУ імені Лесі Українки та 
Колківською селищною радою. 

З працівниками культури Ківерцівщини 
обговорили проблеми цієї сфери в контексті 
децентралізації. У зустрічі з народною 
депутаткою взяли участь керівники громади, 
директор Ківерцівської музичної школи 
Валентин Окапінський, директорка Публічної 
бібліотеки Любов Михальчук, директорка 
краєзнавчого музею Оксана Сущук, 
директорка ЗДО с. Муравище Наталія Гонтар, 
директорка ЗССО І-ІІ ступенів с. Човниця Ніна 
Яворська.

Провели робочу зустріч з керівництвом 
Ківерцівської громади. 

Привітали та вручили подяки учасникам 
чемпіонату області з бочча серед осіб 
з ураженням опорно-рухового апарату. 
Ківерцівську громаду на чемпіонаті 
представляли Тарас Зінчук та Павло Гущик. 
Павло виборов перше місце. 



Взяла участь в роботі сесії Волинської 
обласної ради, яку відвідав голова 
Верховної Ради Дмитро Разумков. Також 
того дня разом зі спікером парламенту 
побували у Волинському обласному ліцеї з 
посиленою військово-фізичною підготовкою 
імені Героїв Небесної Сотні, Волинському 
національному університеті імені Лесі 
Українки, Музеї волинської ікони. 
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ЗАХИСТ ПРАВ ПОТЕРПІЛИХ 
ВНАСЛІДОК АВАРІЇ НА ЧАЕС
Депутатська група «Партія «За 

майбутнє» у Верховній Раді 
звернулася до Уряду і Президента з 
проханням негайно розв’язати проблемні 
питання щодо чорнобильського 
законодавства, які були законсервовані 
попередньою владою, але не втратили 
актуальності і гостроти на тепер. 

На брифінгу в парламенті Ірина Констанкевич ак-
центувала, які блоки питань треба розв’язати першочер-
гово. Зокрема це: 

ЗАКОНОДАВЧІ: 
• необхідно відновити усі пільги громадянам, які 

постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи, і 
виконати рішення КС № 6-р від 17.07.2018, яке визнало 
неконституційні рішення (Закон № 76 від 28.12.2014 про 
скасування пільг і компенсацій чорнобильцям); 

• розглянути усі чорнобильські законопроєкти, зокре-
ма про безоплатне харчування дітей-чорнобильців, що 
передбачає зміну механізмів фінансування харчування 
дітей та збільшення розміру коштів на харчування; 

МЕДИЧНІ ГАРАНТІЇ: 
• відшкодувати кошти громадянам, які постраждали 

внаслідок ЧАЕС, за самостійно оплачені високовартісні 

операції та лікування; 
• відновити Програму «Комплексне медико-санітар-

не забезпечення та лікування онкологічних захворювань 
із застосуванням високовартісних медичних технологій 
громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської 
катастрофи»; 

• розробити окремий медичний пакет, який покривав 
би витрати на лікування громадянам, потерпілим внаслі-
док аварії на ЧАЕС; 

СОЦІАЛЬНІ: 
• збільшити видатки на пенсійне забезпечення усіх 

осіб, яким встановлено інвалідність, пов’язану з наслідка-
ми Чорнобильської катастрофи; 

• підвищити розміри грошової компенсації вартості 
продуктів харчування громадянам, які постраждали внас-
лідок Чорнобильської катастрофи, віднесеним до І та ІІ 
категорій, щорічної допомоги на оздоровлення;

СУДОВІ РІШЕННЯ ТА ЇХ ВИКОНАННЯ: 
• забезпечити виконання усіх судових рішень Консти-

туційного та Верховного судів України щодо порушення 
прав громадян, які постраждали внаслідок Чорнобиль-
ської катастрофи, та здійснити грошові виплати. 

Ірина Констанкевич також взяла участь у парла-
менських слуханнях «Чорнобильська катастрофа. Стан 
соціальної захищеності постраждалих осіб та актуальні 
завдання подолання наслідків» і підготувала свої пропо-

Під час години запитань 
вкотре звернулася до 

очільника Міністерства 
охорони здоров’я Максима 
Степанова з вимогою щодо 
гарантування громадянам 
України права на якісну і 
доступну медицину.

Зокрема запитала в Міністра:
– Що було зроблено, аби 

заробітні плати медпрацівникам 
були більшими? Йдеться про 
доплати до посадового окладу 
лікарям у розмірі 70%, медичним 
сестрам – 50% та молодшому ме-
дичному персоналу – 25% за паке-
том №33. Згідно з рішенням уряду, 
доплати передбачали на період 

з 1 вересня 2020 року до 1 квітня 
2021 року. Але медпрацівники 
стоять на передовій в боротьбі з 
COVID-19 і сьогодні.

– Що було зроблено для ска-
сування «псевдопостанови» про 
доступність Програми медичних 
гарантій для ФАПів? 

– Коли процедура гемодіа-
лізу стане доступна для хворих, 
які цього потребують? Ставка на 
послугу гемодіалізу в амбулатор-
них умовах становить 2074 грн. 
Фактична вартість лише розхідних 
матеріалів для проведення однієї 
процедури діалізу в 2020 році була 
1660 грн, а повна вартість процеду-
ри – 2950 грн. 

 У Волинській області – 121 тисяча 
чорнобильців, із них майже дві тисячі 
ліквідаторів, 41 тисяча дітей віком від 10 до 
14 років, з яких 284 дитини з інвалідністю. 

 За даними Української Діабетичної 
Федерації, станом на 1.04.2020 в Україні 
було 9408 дітей, хворих на цукровий 
діабет. Майже 3% первинної інвалідності 
дорослого населення в Україні є наслідком 
захворювання на діабет.

зиції до проєкту рішення за їх результатами. 
Депутатська група «Партія «За майбутнє» підтрима-

ла законопроєкт №4555 «Про внесення змін до Закону 
України «Про статус і соціальний захист громадян, які по-
страждали внаслідок Чорнобильської катастрофи» щодо 
підвищення рівня пенсійного забезпечення окремих кате-
горій осіб». Пенсії чорнобильцям буде підвищено.

«Партія «За майбутнє» вимагає від уряду вже в цьо-
му 2021 році розпочати збільшення пенсій та негайних 
кроків із відновлення медичного забезпечення, соціаль-
них гарантій, харчування дітей, санаторно-курортного 
лікування, переглянути рішення судів».

ПОКРАЩЕННЯ СИСТЕМИ 
ВИЩОЇ ОСВІТИ

Як має працювати система вищої освіти, що по-
трібно робити, аби не було кадрового голоду – про 
це йшлося під час робочої наради з представниками 
закладів вищої освіти та післядипломної педагогічної 
освіти області. 

До обговорення долучилися народні депутати 
України Ірина Констанкевич, Вячеслав Рубльов, го-
лова Волинської обласної ради Григорій Недопад, 
ректор Волинського національного університету імені 
Лесі Українки Анатолій Цьось, ректор Луцького пе-
дагогічного коледжу Петро Бойчук, голова постійної 
комісії з питань бюджету, фінансів та цінової політики 
Орест Маховський. 

Ірина Констанкевич постійно опікується освітян-
ськими питаннями у парламенті, зокрема зараз пра-
цює в складі робочої групи з розроблення законопро-
єкту про професійну (професійно-технічну) освіту.

ОПЛАТА ЛІКАРЯМ ТА ПОСЛУГИ ДЛЯ ПАЦІЄНТІВ

НАЛЕЖНА МЕДДОПОМОГА ДІТЯМ, ЯКІ 
ХВОРІЮТЬ НА ЦУКРОВИЙ ДІАБЕТ

Ірина Констанкевич – співавторка проєкту Поста-
нови №4042 «Про вжиття невідкладних заходів, спря-
мованих на забезпечення належної профілактики, діа-
гностики та лікування хворих дітей на цукровий діабет». 
Ініціатор законопроєкту – народний депутат від групи 
«Партія «За майбутнє» Антон Поляков.

Документ передбачає: 
• організацію системи профілактики та діагностики 

дітей, хворих на цукровий діабет;
• включення скринінгу цукрового діабету до що-

річних обов’язкових медичних профілактичних оглядів 
серед дітей;

• забезпечення закладів охорони здоров’я спеці-
альними техзасобами для забору крові та вимірювання 
рівня цукру в крові за рахунок коштів держбюджету;

• впровадження міжнародних стандартів надання 
медичної допомоги дітям, хворим на цукровий діабет;

• фінансування заходів на реалізацію Постанови за 
рахунок медичної субвенції на відповідний бюджетний 
період.
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ТАРИФНІ ПИТАННЯ 

ДЕРЖАВНА ПІДТРИМКА ВИРОБНИКІВ МОЛОКА

ТЕРМІН ТРАНСФОРМАЦІЇ САНАТОРНИХ 
ШКІЛ ПРОДОВЖЕНО НА РІК

НАУКОВІ ПАРКИ

РОЗРОБЛЯЮТЬ ЗАКОН ПРО 
МІСЦЕВІ АДМІНІСТРАЦІЇ 
Відбулося перше засідання робочої 
групи з підготовки до другого читання 
законопроєкту №4298 про внесення 
змін до Закону України «Про місцеві 
державні адміністрації» та деяких 
інших законодавчих актів України щодо 
реформування територіальної організації 
виконавчої влади в Україні.

До законопроєкту було подано більш як 
2000 правок. З колегами опрацювали приблизно 
чверть концептуальних питань.

Метою законопроєкту є створення правових 
передумов та основ для функціонування місцевих 
державних адміністрацій префектурного типу та 
приведення законодавства про місцеві державні 
адміністрації у відповідність із сучасністю.

Ціллю ухвалення законопроєкту є створення 
правових основ для діяльності реорганізованих 
районних державних адміністрацій та обласних 
державних адміністрацій відповідно до сучасних 
суспільно-політичних та фінансово-економічних 
реалій.

ЦЬОГОРІЧ ДПА ДЛЯ 
ШКОЛЯРІВ СКАСОВАНО
Парламент підтримав Проєкт Закону 
№5014 «Про внесення змін до Розділу 
ІІ «Прикінцеві та перехідні положення» 
Закону України «Про внесення змін до 
деяких законодавчих актів України, 
спрямованих на забезпечення додаткових 
соціальних та економічних гарантій у 
зв’язку з поширенням коронавірусної 
хвороби (COVID-19)» (щодо окремих 
питань завершення 2020/2021 
навчального року).

Законопроєкт передбачає звільнення учнів, які 
завершують здобуття загальної середньої освіти 
цього року, від державної підсумкової атестації; на-
дання права випускникам шкіл вибирати вид оціню-
вання їхніх результатів навчання (річне оцінювання, 
ДПА, ЗНО).

Ірина Констанкевич під час виступу у Верхов-
ній Раді України наголосила, що депутатська група 
«Партія «За майбутнє» підтримує таку законодав-
чу ініціативу. Окрім того, акцентувала на тому, що 
центральна влада та Міністерство освіти та науки 
мають звернути увагу на якість освіти й шукати 
шляхи фінансової підтримки забезпечення перек-
валіфікації вчителів, забезпечення належного ін-
тернет-зв’язку в школах, особливо у селах.

Під час позачергового 
засідання Верховної 

Ради України, яке ініціювала 
депутатська група «Партія «За 
майбутнє», було розглянуто 
низку проєктів постанов щодо 
зменшення тарифів. 

Серед них: 
Проєкт Постанови №4590 «Про 

вжиття невідкладних заходів, спрямова-
них на повернення пільгового тарифу на 
електроенергію для населення за перші 
100 кВт/год». 

Проєкт Постанови №4609 про 
звернення до Кабінету Міністрів Украї-
ни щодо скасування необґрунтованого 
збільшення вартості енергоносіїв та вве-
дення мораторію терміном на один рік на 
підвищення тарифів на енергоносії. 

Постановою запропоновано невід-

Ірина Констанкевич – співавторка 
законопроєкту №5297 «Про внесення 

змін до Закону України «Про державну 
підтримку сільського господарства 
України» щодо стимулювання 
виробництва молока. Автором 
законопроєкту є народний депутат від 
політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ» Сергій 
Лабазюк. 

Законопроєкт допоможе покращити ситуацію на 
ринку виробництва українського молока шляхом фі-
нансової підтримки фермерів. Адже поголів’я великої 
рогатої худоби в Україні систематично скорочується. Це 
безпосередньо пов’язано зі зменшенням виробництва 

Парламентарі підтримали за-
конопроєкт №5138-1 про внесення 
змін до п. 3 розділу Х «Перехідні та 
прикінцеві положення» Закону Укра-
їни «Про повну загальну середню 
освіту» щодо розширення можли-
востей для трансформації освітньої 
мережі та захисту прав учасників 
освітнього процесу за основу. 

Співавторка документа Ірина 
Констанкевич вважає, що питання 
трансформації мережі важливе та 
складне для суспільства. Деякі міс-
цеві громади успішно трансформу-

вали заклади освіти, але є такі, де 
закривають спеціальні та санаторні 
школи. Тому альтернативний зако-
нопроєкт – це компромісне рішення.

Згідно із законопроєктом, 
передбачено відтермінування 
транс формації санаторних шкіл до 
1 липня 2022 року; засновників зо-
бов’язано погоджувати в Міністер-
стві освіти і науки проєкти рішень 
про ліквідацію та реорганізацію 
санаторних та спеціальних шкіл, а 
також навчально-реабілітаційних 
центрів.

Під час виступу у Верховній Раді України 
щодо законопроєкту №4236 «Про 
внесення змін до деяких законів України 
щодо активізації діяльності наукових 
парків» Ірина Констанкевич зауважила, 
що депутатська група «Партія «За 
майбутнє» підтримує цей документ. 

метрології, надання житлово-комуналь-
них послуг та захисту прав споживачів.

Законопроєкт розроблено з метою 
удосконалення норм і положень чинного 
законодавства, що регулюють відносини 
між споживачами комунальних послуг та 
їх надавачами. 

Проєкт Постанови №4587 про звер-
нення до Кабінету Міністрів України щодо 
вжиття невідкладних заходів з метою 
зниження ціни на електричну енергію та 
тарифів на послуги розподілу природного 
газу.

Однак проєкти постанов не підтри-
мано. Партія «Слуга народу» вкотре 
проігнорувала розв’язання суспільно 
важливих питань та показала, що 
пріоритетом НЕ є український народ, що 
можна дозволяти і надалі зубожіння 
громадян України. Депутати з групи «За 
майбутнє» обурені позицією монобіль-
шості.

кладно запровадити мораторій терміном 
на один рік на дію всіх постанов КМУ та 
НКРЕКП, якими з 1 січня 2021 року було 
підвищено тарифи на газ та його достав-
ку, електроенергію, опалення та гарячу 

воду, та не допускати протягом одного 
року ухвалення таких рішень.

Проєкт Закону №4576 про внесен-
ня змін до деяких законів України щодо 
врегулювання окремих питань у сфері 

молока та молочних продуктів вітчизняного виробни-
цтва і збільшенням імпорту молока з-за кордону.

Згідно із ним:
Запроваджується проста процедура створення на-

укових парків. Тепер рішення про це ухвалюють заснов-
ники наукового парку. А центральний орган виконавчої 
влади лише ставлять до відома про його створення.

Розширюється перелік джерел фінансування нау-
кового парку.

Пільгова оренда майна для здійснення діяльності 
наукового парку.

 За офіційними даними, станом на 25.02.2021 у 8 з 21 
області, в яких діють санаторні школи, ухвалено рішення 
обласних рад щодо трансформації 18 санаторних шкіл 
у ліцеї та гімназії, які почнуть функціонувати в новому 
статусі з 1 липня 2021 року. Рішення щодо трансформації 
19 закладів перебувають на стадії підготовки, щодо 
28 закладів рішення ще не ухвалено.


